
OKRĘGOWA IZBA APTEKARSKA  Kraków, 15.01.2025 r. 
w Krakowie  
 

SPRAWOZDANIE 
z posiedzenia Okręgowej Rady Aptekarskiej w Krakowie 

w dniu 15 stycznia 2025 r. 
 

Pierwsze posiedzenie Okręgowej Rady Aptekarskiej w Krakowie w 2025 roku odbyło się dnia 15 stycznia 

2025 w siedzibie Izby.  

Obecnych było 23 spośród 27 członków Rady oraz Okręgowy Rzecznik Odpowiedzialności Zawodowej, 

Przewodniczący Okręgowego Sądu Aptekarskiego oraz Przewodniczący Naczelnej Komisji Rewizyjnej.  

Posiedzenie prowadziła Pani Prezes ORA dr n. farm. Anna Włodarczyk. 

Przedstawiono sprawozdanie z działalności Prezydium w okresie 13 grudnia 2024 roku do 14 stycznia 

2025 roku. 

Powołano nowego członka Prezydium OIA w Krakowie mgr farm. Rafała Kosibę w miejsce mgr farm. 

Piotra Knapika, który zrezygnował z funkcji członka Prezydium OIA.  

Dyskusję na temat zmian w Regulaminie OIA w Krakowie przełożono na kolejne posiedzenia ORA.  

Przyjęto uchwałę dotyczącą zmian w Regulaminie wynagradzania i premiowania pracowników OIA w 

Krakowie. 

Przyjęto uchwałę w sprawie ryczałtu dla niefunkcyjnych członków Prezydium ORA w Krakowie za udział 

w posiedzeniach Prezydium ORA.  

Przyjęto uchwałę w sprawie umorzenia zaległych składek członkowskich emerytowanemu magistrowi 

farmacji. 

Podjęto dyskusję na temat planu działania OIA w Krakowie na rok 2025. Temat będzie kontynuowany 

na kolejnym posiedzeniu ORA.  

Ustalono warunki finansowe współpracy z firmą Lex Secure 24H. 

Przedyskutowano pismo do Ministerstwa Zdrowia dotyczące systemu FreeStyle Libre 2. 

Podsumowano spotkanie „Zdrowy Kraków”. Przedstawicielki OIA w Krakowie brały udział w warsztatach 

„Profilaktyka i promocja zdrowia, w tym kampanie informacyjno-edukacyjne”, na których przedstawiły 

istotne postulaty z punktu widzenia farmaceutów i aptek (m.in. informacje o szczepieniach w aptekach, 

edukacja dla pacjentów, badania diagnostyczne czy przeglądy lekowe, kwestie dostępności aptek i 

fachowego personelu medycznego). Jako dalsze pola do współpracy przedstawicielki OIA wskazały m.in. 

wsparcie samorządu w akcjach profilaktycznych czy akcjach szczepień, kierowanych do mieszkańców 

lub grup pacjentów oraz możliwości rozszerzenia zakresu szczepień wykonywanych w aptekach. 

Podsumowano Noworoczny Koncert Aptekarzy. 

Przedyskutowano kwestię badań substancji rakotwórczych i reprotoksycznych w miejscu pracy. OIA w 

Krakowie umieściła na stronie www wzór druku w tej sprawie. 

 


